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Abstract (en)
[origin: US2016100636A1] A garment having at least one sleeve, intended to cover a part of the body of a wearer, the sleeve having at least one
region, the inner surface of which is equipped with a network of picots, the sleeve being designed to be able to exert compressive stress from
said picots onto the skin of the body part that is intended to be positioned facing said network, the picots each having a trigonal base and being
distributed in the network so as to form alveoli between adjacent picots, the sleeve being designed such that the picots can exert pressure on the
skin great enough to form a skin protrusion in at least one alveolus in order to micro-massage the protrusion during relative movements taking place
between the network and the body part.

Abstract (fr)
L'invention concerne un vêtement comprenant au moins un manchon destiné à recouvrir une partie du corps d'un porteur, ledit manchon présentant
au moins une région dont la face intérieure est équipée d'un réseau (2) de picots (3), ledit manchon étant agencé pour pouvoir exercer un effort
de compression desdits picots sur la peau de la partie du corps qui est destinée à être disposée en regard dudit réseau, lesdits picots présentant
chacun une base trigonale et étant répartis dans le réseau (2) de sorte à former des alvéoles (6) entre des picots (3) adjacents, ledit manchon étant
agencé pour que les picots (3) puissent exercer une pression sur la peau qui est suffisante pour former une protubérance de peau dans au moins
une alvéole (6) afin d'assurer un micro-massage de ladite protubérance lors des déplacements relatifs entre ledit réseau et ladite partie de corps.
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